
PROTOKOL Nr XXXIV/2013 

z Obrad XXXIV Sesji Rady Gminy Kotun 


odbytych w dniu 27 grudnia 2013r 


Sesja odbyl:a siy w sali konferencyjnej Urzydu Gminy w Kotuniu. 
Obrady rozpoczyJ:y siy 0 godz. 1300 a zakooczyl:y siy 0 godz. 1440 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W obradach uczestniczyl:o - 13 radnych, to jest 87% og61nego skl:adu rady /lista 
obecnosci w zal:,!czeniu do protokol:u/ . 

Porzadek obrad: 
I. 	 Otwarcie Obrad XXXIV Sesji Rady Gminy 
2. 	 Wnioski do porz'!dku obrad 
3. 	 Sprawozdanie W6jta z dzial:alnosci miydzy sesjami 
4 . 	Podjycie uchwaJ:y w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotuo 

na lata 2014-2026. 
5. 	Podjycie uchwaJ:y budzetowej na 2014 rok. 
6. 	Podjycie uchwaJ:y w sprawie zmiany budzetu gminy na 2013 rok. 
7. 	Podjycie uchwaJ:y w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kotuo na lata 2013-2026. 
8. 	 Podjycie uchwaJ:y w sprawie przyjycia programu wsp6l:pracy Gminy Kotun 

w 2014 roku z organizacjami pozarz'!dowymi i podmiotami, 0 kt6rych mowa 
wart. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. 0 dzial:alnosci pozytku 
publicznego i 0 wolontariacie . 

9. 	 Podjycie uchwaJ:y zmieniaj,!cej uchwaJ:y w sprawie powierzenia Miastu Siedlce 
prowadzenia lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Kotuo. 

I O.Podjycie uchwaJ:y uchylaj,!cej uchwal:y w sprawie zamiaru przekazania do 
prowadzenia w drodze umowy SzkoJ:y Podstawowej im. Wl:adysl:awa St. 
Reymonta w Cisiu-Zagrudziu Stowarzyszeniu Przyjaci6J: SzkoJ:y w Cisiu
Zagrudziu. 

Il .Podjycie uchwaJ:y w sprawie przyjycia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwi,!zywania Problemow Alkoholowych i Narkomanii na 2014 rok. 

12.Podjycie uchwaJ:y zmieniaj,!cej uchwaJ:y w sprawie okreslenia stawek podatku 
od nieruchomosci na terenie Gminy Kotuo. 


I 3. Informacja Przewodnicz'!cego Rady 

14.Dyskusja i wolne wnioski 

15.Przyjycie protokol:u z poprzedniej sesji 

16.Zamkniycie Obrad XXXIV Sesj i Rady Gminy 


Adl 
Przewodnicz'!ca Rady Anita Drabarek otworzyl:a Obrady XXXIV Sesji Rady Gminy 
Kotuo . Stwierdzila quorum. Nastypnie przywitaJ:a przybyJ:ych na Obrady: radnych 
Rady Powiatu Siedleckiego lana Kucia i BartJ:omieja Kurkusa, W6jta SJ:awomira 



Adamiaka, Sekretarza Gminy Slawomira Smolaka, Skarbnik Gminy Barbary Jonskfj, 

sohys6w i radnych. 


Ad pkt 2 

Przewodniczfjca Rady w porozumieniu z W6jtem poprosila 0 wlfjczenie do porzqdku 

obrad dzisiejszej sesji projektu uchwaly zmieniajfjcej uchwaly w sprawie okreslenia 

stawek podatku od nieruchomosci na terenie Gminy Kotun. 


Wiycej wniosk6w nie zgloszono. 

Przewodniczfjca Rady poddala wniosek pod glosowanie. 

Wniosek zostal przyjyty jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 


Nastypnie Przewodniczfjca Rady poinformowala, ze wprowadzony wlasnie pod 

obrady sesji projekt uchwaly bydzie rozpatrywany w porzfjdku obrad pod nr 12. 

Dotychczasowe punkty 12, 13, 14, 15 zostanfj om6wione odpowiednio jako punkty 

13,14,15,16. 


Ad pkt 3 

W6jt poinformowal radnych 0 swej dzialalnosci miydzy sesjami: 


1. 	 Koniec roku przebiegal na podsumowaniach i spinaniu budzetu gminy na 
nastypny rok. Pani Skarbnik pomimo tragedii rodzinnej bardzo duzo wysilku 
wloZyla w przygotowanie jakZe trudnego budzetu. Projekt budzetu tak jak 
i WPF na lata 2014-2026 otrzymaly pozytywnfj opiniy Regionalnej Izby 
Obrachunkowej Zesp61 w Siedlcach. 

2. 	 Modemizacja SUW w Kotuniu. Odbylo siy spotkanie odbiorowe. Wskazano na 
drobne niedocifjgniycia w wykonaniu rob6t. Wykonawca zobowifjzal siy do ich 
usuniycia do konca stycznia. 

3. 	 Wystfjpilismy do Sfjdu w Lublinie 0 zabezpieczenie rachunku bankowego 
firmy budujfjcej kanalizacjy sanitamfj w J6zefinie, Wilczonku i Polakach na 
poczet odsetek za nieterminowe wywifjzanie siy z umowy. 

4. 	 Zlozylismy odwolanie w sprawie wniosk6w zlozonych na swietlice wiejskie. 
Dostalismy zgody na powt6mfl weryfikacjy zlozonych przez nas wniosk6w. 
Chodzi 0 zarzuty co do przeprowadzonego przetargu. Zarzucono nam, ze nie 
bralismy pod uwagy oferty, kt6ra nie zawierala opisu wszystkich prac 
wymienionych w specyfikacji istotnych warunk6w zam6wienia publicznego. 
W tej chwili bydziemy czekac na rozstrzygniycie naszego sporu. 

5. 	 W dniu 19 grudnia br. odbyla siy w "Reymont6wce" w Chlewiskach coroczna 
juz wigilia dla podopiecznych naszego GOPS. Szczeg61ne podziykowania za 
umozliwienie jej organizacji skladam na ryce Pana Starosty Siedleckiego 
Zygmunta Wielog6rskiego jak r6wniez Pana Dyrektora DPT "Reymont6wka" 
Markowi Blaszczykowi. Podopieczni otrzymali mn6stwo prezent6w. 

- Radny Powiatowy Jan Kuc zapytal, czy do Sfjdu to poszlo zawiadomienie 
komomicze, czy jakies inne. 
- W6jt potwierdzil, ze poszlo zawiadomienie komomicze, ale 0 szczeg61ach nie 



chce w tej chwili na tak duzym forum rozmawiac. 
- Radny Krzysztof Gajowniczek zapytal, czy poszlo tez zabezpieczenie odsetek 

od kwoty gl6wnej . 
- W6jt zaprzeczyl, stwierdzil, ze prawnik, kt6ry obsruguje tl! spraw(( poradzi1, 

aby od razu zlozyc zabezpieczenie komomicze na wszystkie naleznosci. 

Wi((cej uwag ani pytaiJ nie zgloszono. 

Ad pkt 4 
W6jt Slawomir Adamiak wyjasni1, ze projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej dla 
Gminy KOtUll na lata 2014-2026 oraz projekt budzetu na 2014 rok omawiane byly 
ze wszystkimi radnymi Rady Gminy na spotkaniu w dniu 16 grudnia br. Wtedy to tez 
uzyska1y one ich pozytywnl! opini((. Jesli nic si(( nie zmienilo od tego momentu, 
poprosil 0 przyj((cie tego projektu uchwaly, jak i nast((pnego. 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 
Przewodniczl!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXXIV123512013 w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 2014-2026. 
Uchwala zostala podj((ta wi((kszoscil! glos6w /za-ll , wstrzymal si((-l1 w glosowaniu 
Jawnym. 

Ad pkt 5 
- Radna Teresa Brusniak stwierdzila, ze projekt uchwaly budzetowej jest 

skonstruowany w bardzo dobrym stylu, co jest zaslugl! Pani Skarbnik. 
Jesli natomiast chodzi 0 CZ((SC merytorycznl! za kt6rl! odpowiada W6jt, to jest 
ona bardzo slaba. Co z planami poprzedniej rady i wst((pnymi planami obecnej 
rady tj. rozbudowy szkoly w Zeliszewie Podkoscielnym 0 przydomowl! 
oczyszczalni(( sciek6w, remont drogi biegnl!cej wzdruz szkoly w stron(( 
Koscio1a oraz budowl! przedszkola? 

- W6jt stwierdzi1, ze odpowiedzjest bardzo kr6tka - finanse, a wlasciwie ich 
brak. Robimy sUkcesywnie to, co jest mozliwe do wykonania. Odnowiony 
zosta1 osrodek zdrowia, gabinet stomatologiczny - to tez pochlon((lo spore 
koszty. JeSli chodzi 0 sal(( gimnastycznl!, to mowa z niej korzystac, w szkole 
sl! sanitariaty i nic nie przeszkadza, aby odbywaly si(( tam zaj((cia. 
Oczyszczalnia sciek6w musi jeszcze poczekac. JeSli chodzi 0 budow(( 
przedszkola, to musimy poczekac na nowe nabory. 

- Radny Artur Skwierczynski poprosil 0 zapisanie w protokole z sesji, iz W6jt 
obieca1, ze droga w Czamow((zu w stron(( Aleksandr6wki zostanie wykonana. 

- W 6jt potwierdzil, ze jesli tylko splynl! pienil!dze, to zostanie wykonana. 
- Radny Jacek Jarosz poprosil 0 zapisanie w protokole z sesji , ze przed 

podpisaniem porozumienia ze Starostl! Siedleckim w sprawie modemizacji 
drogi powiatowej - W6jt musi otrzymac zgod(( Rady Gminy. 

- Protokorujl!ca wyjasnila, ze kazdorazowe porozumienie zawierane pomi((dzy 
Gminl! a innymi gminami czy Starostl! Siedleckim wymaga podj((cia 



odpowiedniej uchwaly Rady. Zatem, bez zgody rady W6jt nie moze 
samodzielnie podpisac zadnego porozumienia na wsp6Hinansowanie zadania. 

- Radna Barbara Plichta stwierdzila, ze nie rna radnego z Bojmie zatem to ona 
upomni siy 0 remont przeciekahcego dachu na Osrodku Zdrowia w Bojmiu. 

- W6jt wyjasnil, ze jest umowa z Dyrektorem ZOZ-u w Siedlcach, 
ze wsp61nymi silami bydziemy siy starac wykonac remont tego budynku. 

- Radny Powiatowy Jan Kuc zapytal, co ze srodkami na poprawy stanu szkory 
w Bojmiu. 

- W6jt wyjasnil, ze roboty te bydq. robione z rezerwy budzetowej. 

Przewodniczq.ca Rady poprosila Przewodniczq.cego Komisji Budzetu i Finans6w 

Rady Gminy 0 wyraZenie opinii radnych na temat przedstawionego projektu uchwary 

budzetowej . 


Przewodniczq.cy Komisji Michal Adamczyk wyjasnil, ze na spotkaniu Komisji 

Budzetu i Finans6w Rady obecni byli prawie wszyscy radni . Oczywiscie wnioski 

byry, ale Pani Skarbnik wyjasnila, ze w chwili obecnej nie jest w stanie umieszczenie 

ich w projekcie budzetu. Koncowa opinia projektu budzetu jest pozytywna. 


Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Wiceprzewodniczq.ca Rady Hanna Kafara odczytala projekt Uchwary 

Nr XXXIV 1236/2013 w sprawie uchwalenia uchwaly budzetowej na rok 2014. 

Przewodniczq.ca Rady Anita Drabarek zarzq.dzila glosowanie nad projektem. 

Uchwala zostala podjyta wiykszosciq. glos6w lza-I1, przeciw-I, wstrzymal siy-I1 

w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 6 

Skarbnik Gminy Barbara Jonska wyjasnila, ze na gwiazdky wptynyry dodatkowe 

srodki finansowe, miydzy innymi za drogi. Wymagalo to wprowadzenie ich do 

budzetu gminy. Szczeg6lowe dane znajdujq. siy w objasnieniu do projektu uchwaly. 


- Rady Michal Adamczyk zapytal, dlaczego zostal wykreslony pkt. 9 
wykonanie nakladki bitumicznej do gimnazjum. 


- Skarbnik Gminy wyjasnila, ze nie dotyczy to nakladki bitumicznej do 
gimnazjum tylko do Polak6w. Wykreslamy jq., bo nie jest to budowa drogi 
tylko jej modemizacja. W tym przypadku zmienia siy nazewnictwo tych prac. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczq.ca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwary 

Nr XXXIV/237/2013 w sprawie zmiany budzetu gminy na rok 2014. 

Uch wala zostala podj yta wiykszosciq. glos6w lza-12, wstrzymal siy-I 1w glosowaniu 

Jawnym. 


http:Przewodniczq.ca
http:Przewodniczq.ca
http:Wiceprzewodniczq.ca
http:Przewodniczq.cy
http:Przewodniczq.ca


Ad pkt 7 

Wojt Slawomir Adamiak wyjasnil, ze zmiany w WPF-ie spowodowane s,! zmianami 

w budzecie gminy, ktore wlasnie Panstwo Radni przyjyli. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz'!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXXIV1238/2013 w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 2013-2026. 

Uchwala zostala podjyta wiykszosci,! glosow lza-12, wstrzymal siy-I I w glosowaniu 

Jawnym. 


Ad pkt 8 

Sekretarz Gminy Slawomir Smolak wyjasnil, ze zgodnie z ustaw'! 0 poZytku 

publicznym i 0 wolontariacie Rada Gminy corocznie przyjmuje program wspolpracy 

z tymi organizacjami. Zalozenia programu S,! takie jak w roku biez'!cym. 

Poprosil takZe 0 wprowadzenie w projekcie uchwaly autopoprawki w sprawie 

wielkosci kwoty przeznaczonej na dzialania w ramach wspolpracy. 

Zgodnie z przyjytym wlasnie budzetem gminy na 20 14r kwota przeznaczona na 

realizacjy zadan wynosi obecnie 15.000 zl a nie 22.000 zl, jak zakladano pierwotnie. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz'!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXXIV/239/20 13 w sprawie 

przyjycia programu wspolpracy Gminy Kotun w 2014 roku z organizacjami 

pozarz'!dowymi i podmiotami, 0 ktorych mowa wart. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003r. 0 pOZytku publicznym i 0 wolontariacie. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie lza-131 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 9 

Wojt wyjasnil, ze Miasto Siedlce zwrocilo siy z prosb,! 0 dokonanie zmiany 

w zawartym z nami porozumieniu 0 transporcie zbiorowym. Zmiana ta dotyczy 

kwestii finansowania wszelkich zmian w rozkladzie jazdy autobusow. Ustalono, 

ze kazda zmiana kursow linii autobusowej zgloszona przez Gminy Kotun poci,!gnie 

za sob,! poniesienie przez nas kosztow zwi,!zanych z uzyskaniem przez Miasto 

Siedlce nowych zezwolen. Zaproponowano takZe, aby wartose dofinansowania do 

transportu zbiorowego, ktory wykonuje dla nas Miasto Siedlce waloryzowana byla 

corocznie wskainikiem wzrostu cen towarow i usrug konsumpcyjnych oglaszanym 

przez Prezesa GUS. Poprosil 0 podjycie tego projektu uchwaly. 


- Radny Artur Skwierczynski zapytal, czy tylko Gmina Kotun przyjmuje 
poprawki do zawartego wczesniej porozumienia. 

- Wojt stwierdzil, ze wszystkie gminy, dla ktorych Miasto Siedlce wykonuje 
transport zbiorowy juz podjyly takie uchwaly. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 
Przewodnicz,!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXXIV1240/2013 zmieniaj,!cej 
uchwaly w sprawie powierzenia Miastu Siedlce prowadzenia lokalnego transportu 



zbiorowego na terenie Gminy Kotun. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie lza-131 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 10 

Wojt wyjasni!, ze kolejny projekt uchwaly jest to uchwa!a porz,!dkuj,!ca stan prawny. 

Po wczesniejszych rozmowach z radnymi ustalono, ze po likwidacji Szkoly 

Podstawowej w Broszkowie zadne inne ruchy odnosnie szko! nie byd,! juz czynione. 

Jest to uchylenie uchwa!y, ktora nie zostala wykonana. 


Uwag ani pytan nie zg!oszono. 

PrzewodnicZ'!ca Rady odczytab projekt Uchwaiy Nr XXXIV 124112013 uchylaj,!cej 

uchwa!y w sprawie zamiaru przekazania do prowadzenia w drodze umowy Szkoiy 

Podstawowej im. W!adys!awa St. Reymonta w Cisiu-Zagrudziu Stowarzyszeniu 

Przyjacio! Szkoly w Cisiu-Zagrudziu. 

Uchwa!a zosta!a podjyta wiykszosci,! glosow lza-9, wstrzyma!o siy-41w g!osowaniu 

j3wnym. 


Ad pkt 11 

Kierownik Gminnego Osrodka Pomocy Spo!ecznej w Kotuniu GraZyna Rybak 

wyjasni!a, ze Gminny Program Profilaktyki i Rozwi,!zywania Problemow 

Alkoholowych i Narkomanii na rok 2014 zosta! opracowany na podstawie ustawy 

o wychowaniu w trzezwosci i przeciwdzialaniu alkoholizmowi oraz zgodnie 
z sugestiami Panstwowej Komisji Rozwi,!zywania Problemow Alkoholowych. 
Omowi!a nastypnie poszczegolne punkty programu. 

- Radny Mariusz Kujawski zapyta! - jednym z punkow programu jest kontrola 
punktow sprzedaZy alkoholu. Ile by!o tych kontroli i jakie byiy zalecenia. 

- Pani Grazyna Rybak poinformowa!a, ze by!o 5 kontroli punktow sprzedaZy. 
W zadnym przypadku nie stwierdzono z!amania zapisow ustawy 
o wychowaniu w trzeiwosci i przeciwdziabniu alkoholizmowi. 

- Radny Mariusz Kujawski zapytat, czy w jakims stopniu byta kontrolowana 
sprzedaz alkoholu nieletnim. 

- Kierownik GOPS wyjasnita, ze nie mozna stwierdzic, ze tamane s,! te przepisy, 
poniewaz podczas kontroli czegos takiego nie stwierdzono. Nie mozemy 
powiedziec, ze taki proceder nie rna miejsca, ale tez podczas kontroli niczego 
takiego nie stwierdzono. Kazda kontrola musi bye najpierw poprzedzona 
uprzedzeniem 0 niej sprzedawcy - tak mowi" przepisy prawa. Wiyc moze 
w tym tak naprawdy tkwi problem. 

-	 Radna Aneta Wysocka-Bat zapytata, czy mamy jakies dane dotycz'!ce dostypu 
do narkotykow w szkole. 

- Pani GraZyna Rybak stwierdzita, ze komisja nie rna takich wiarygodnych 
danych, bo jesli chodzi 0 ten temat to w spoteczenstwie jest zmowa milczenia. 

- Radna Aneta Wysocka-Bat poprosita 0 jakies rozwi,!zanie w tej sprawie i moze 
wykonac jakies dzia!ania, aby usprawnie przeptyw informacji w omawianej 



sprawle. 
- W6jt zaproponowal, aby odbylo siy wsp61ne spotkanie przedstawicieli policji, 

dyrektor6w szk6l, pracownik6w GOPS i radnych na temat dostypnosci 
alkoholu i narkotyk6w w szkolach. Zaproponowal termin spotkania na miesi~c 
luty alba marzec 2014 roku. 

- Radna Teresa Brusniak podziykowala Kierowniczce GOPS oraz 
Stowarzyszeniu z Zeliszewa Podk. za prezent, jaki otrzymala szkola 
w Zeliszewie Podkoscielnym w postaci hustawek na plac zabaw dla dzieci. 

Wiycej uwag ani pytaiI nie zgloszono. 

Przewodnicz~ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXXIV/242/2013 w sprawie 

przyjycia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi~zywania Problem6w 

Alkoholowych oraz Narkomanii na 2014 rok. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 12 

W6jt wyjasnil, ze Regionalna Izba Obrachunkowa analizuj~c nasz~ uchwaly 

w sprawie podatku od nieruchomosci zasugerowala nam, abysmy uzupelnili j~ 


o zapis dotycz~cy wykluczenia ze zwolnienia od tego podatku osoby prowadz~ce 
dzialalnosc gospodarcz~ w zakresie ochrony mienia. Wiadomym jest, ze podejmuj~c 
zapis 0 zwolnieniach z placenia tego podatku radni mieli na mysli tylko policjy. 
Zaproponowany zapis uchroni Gminy Kotun przed wykorzystaniem zapis6w jej 
uchwaly przez podmioty inne niz policja. 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz~ca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly 

Nr XXXIV /243 /20 13 zmieniaj~cej uchwaly w sprawie okreslenia stawek podatku 

od nieruchomosci na terenie Gminy Kotun. 

Przewodnicz~ca Rady poddala pod glosowanie projekt uchwaly. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 13 

Przewodnicz~ca Rady Anita Drabarek odczytala cal~ tresc zlozonej przez Radnego 

Bartlomieja Kurkusa interpelacji. Poprosila Przewodnicz~cych komisji stalych rady 

o sprawozdania z prac komisji i projekty plan6w pracy na rok nastypny. 

Ad pkt 14 
• 	 Radny Powiatowy Bartlomiej Kurkus poinformowal, ze zlotyl pisemn~ 

interpelacjy do Pana Starosty Siedleckiego na temat zwalczania sliskosci na 
drogach powiatowych. Podczas przedstawiania interpelacji na sesji Rady 
Powiatu uslyszalem od Pana Starosty, ze wczesniej prowadzone byly rozmowy 
ze wszystkimi 6wczesnymi w6jtami gmin, aby razem ze utrzymaniem 
przejezdnosci wykonywali oni i ~ usrugy dla powiatu. Wtedy w6jtowi 
powiedzieli, ze nie maj~ odpowiedniego sprzytu, aby wykonywac i te prace, 
zrezygnowali z przejycia tego zadania. Jednak byd~c wtedy Wicestarost~ nie 



przypominam sobie, aby takie rozmowy byly z wojtami prowadzone. 
Oczywiscie Pan Starosta zajmie siy sprawa i przedstawi pisemn,! odpowiedz 
taue radom powiatu siedleckiego. Nastypnie przedstawil swoje wnioski do 
projektu budzetu powiatu na rok przyszly a dotycz'!ce w szczegolnosci 
modernizacji drog powiatowych, ktore byly wnioskami radnych z PiS. 
Niestety koalicja rz'!dz'!ca wraz ze swoim koalicjantem odrzucib w calosci 
wniosek PiS-u. Z tego co pamiyta, to twe obecny na tej sesji radny Jan Kue 
wstrzymal siy od glosowania nad przedstawionymi przez nas wnioskami , 
a byl0 w nich kilka drog polozonych na terenie Gminy Kotun. 

- Radny Kazimierz Chrosciel zapytal, dlaczego powiat wchodzi w wykonanie 
nowych drog a nie konczy juz rozpoczytej drogi jak,! jest droga z Broszkowa 
do Zukowa. 

- Radny Powiatowy Bartlomiej Kurkus wyjasnil, ze na terenie Gminy Kotun 
odcinek tej drogi, ktory pozostal do wykonania jest juz niewielki, jednak nie 
rna przychylnosci Gminy Mokobody do wspolfinansowania swojego odcinka. 

- Radny Powiatowy Jan Kue stwierdzil, iz szkod,! jest, ze Pana Radnego nie bylo 
na sesji budzetowej. M6glby wtedy osobiscie bronie swojego wniosku. 
Budzet zostal przyjyty w takiej postaci jak byl wczesniej zaproponowany 
i z drog,! powiatow,! w Chlewiskach. Poparlem go, bo grzechem byloby gdyby 
w sprawie modernizacji drogi powiatowej polozonej na terenie Gminy Kotun 
jej dwoch radnych mowil0 innym glosem. Budzet nie jest Pismern Swiytym 
i mozna go zmienie. Osobiscie uWaZam, ze droga do Zeliszewajest 
konieczniejsza do wykonania niz droga w Chlewiskach. Nawet jak bylem 
wczesniej Wojtem, to zawsze uwazalem by kazda wydana zlotowka 
obsrugiwab jak najwiyksz,! liczby mieszkancow. 
Radny KrzysztofGajowniczek zapytal W6jtajak wygl,!da sprawa mozliwosci 
otrzymania przez gminy dofinansowania do wykonanych juz wczesniej 
inwestycji, 0 ktorej siy ostatnio duzo mowi. 

- Wojt wyjasnil, iz w tej chwili nie majeszcze zadnych wytycznych w jakiej 
forrnie byd,! skladanie wnioski na to dofinansowanie. Czekarny wszyscy 
odgorne decyzje w tej sprawie. 
Sohys wsi Niechnabrz Rafal Biernacki stwierdzil, ze kr,!Zyly plotki 
o zamkniyciu szkoly w Bojmiu. W tej chwili wiadorno, ze szkola rna bye 

rernontowana. Poprosil 0 wyjasnienie tej kwestii. 


- Radna Aneta Wysocka-Bat wyjasnHa, ze w szkole w Bojmiu obsiadaj,! sciany 
dobudowywanej czysci. Rzeczoznawca stwierdzil, ze stan techniczny tej czysci 
szkoly jest bardzo zly. W tej czysci szkoly znajduj,! siy jedyne sanitariaty. 
Zostal 0 tym powiadomiony Inspektor Nadzoru Budowlanego w Siedlcach. 
Zezwolilon na dokonczenie roku szkolnego a nastypnie natychmiastowy 
remont tej czysci szkoly. 

- Radny Mariusz Kujawski podziykowal Wojtowi za tak szybk,! interwencjy 
w sprawie wymiany drzwi wejsciowych do Szkoly Podstawowej 
w Koszewnicy. 

- Radny Krzysztof Gajowniczek zapytal, co ze sprzedaz,! wysypiska odpad6w. 



Stwierdzii takZe, ze jest zdziwiony iz modemizacja drogi w jego miejscowosci 
staia siy przyczyn1) wielkiej polityki - to nie jest jego liga i nie chce w niej 
grac. Do duzej polityki nie wi1)cza siy. 

- Radny Artur Skwierczynski przypomniai radnemu Krzysztofowi 
Gajowniczkowi zapisy pkt. 10 porozumienia klubowego. We wczesniejszych 
rozmowach radny Gajowniczek m6wii, ze jesli tylko zostanie Szkoia 
Podstawowa w Cisiu-Zagrudziu, to juz niczego wiycej nie bydzie chciai od 
rady. 

- Radna Aneta Wysocka-Bat stwierdziia, ze dobrze, iz w tym roku zostala 
zaproponowana ta droga, bo uzyskala ona poparcie obu radnych powiatowych. 
Jak widac, co do innych dr6g juz ich opinie s1) rozbiezne. 

- W6jt zfoi.yi wszystkim obecnym zyczenia Noworoczne i podziykowaf radnym 
za uchwalenie budzetu na przysziy rok. 

Wiycej wolnych wniosk6w ani glos6w w dyskusji nie byi0. 

Ad pkt 15 
Protok61 z poprzedniej sesji zostal przyjyty wiykszosci1) glos6w lza-12, wstrzymai 
siy-ll. Radny, kt6ry wstrzymal siy od giosu, byl radny nieobecny na poprzedniej sesji 
RadyGminy. 

Ad pkt 16 
Wobec wyczerpania porz1)dku obrad PrzewodnicZ1)ca Rady Gminy Anita Drabarek 
podziykowaia wszystkim za przybycie i udzial w sesji. Nastypnie zamknyla Obrady 
XXXIV Sesji Rady Gminy Kotun. 
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